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Protokół Nr 1/2010 

 

sporządzony z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu  

Rady Gminy Wierzchlas z dnia 17 grudnia 2010 roku  

w pok. nr 15 tut. Urzędu. Początek posiedzenia o godz. 12
00

. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Marcin Kowalczyk  – Przewodniczący Komisji 

2. Anna Olejnik    – Członek 

3. Józef Krzeszowski  – Członek 

4. Tomasz Pietrzak   – Członek 

5. Barbara Puczkowska  – Członek 

6. Krystyna Miśkiewicz - Kierownik NZOZ w Mierzycach 

7. Agnieszka Kucharska - Pracownik Urzędu 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Pan Marcin Kowalczyk  – Przewodnicząca Komisji 

Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu. 

 

Porządek obrad: 

1. Omówienie materiałów na  III  sesję Rady Gminy Wierzchlas - podjęcie 

uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy Wierzchlas na 2010 rok. 

b) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy, 

c) wyłączenia spod ochrony prawnej pomnika przyrody, 

d) przyjęcia programu współpracy Gminy Wierzchlas z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2011, 

e) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2011 rok, 

f) przyjęcia Planu Pracy Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu  na 2011 

rok. 

2. Wyrażenie zgody na użyczenie pomieszczeń na gabinet rehabilitacji 

w Ośrodku Zdrowia w Mierzycach. 

3. Wolne wnioski i zapytania. 
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Punkt 1 

Omówienie materiałów na  III  sesję Rady Gminy Wierzchlas - podjęcie 

uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Wierzchlas na 2010 rok. 

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik gminy przedstawiając zmiany 

w budżecie na dzień posiedzenia Komisji i tak zwiększa się dochody i wydatki 

o kwotę 20.000 zł,  

W dochodach w Dziale 801 Oświata i wychowanie zaplanowana jest odpłatność 

rodziców za dożywianie dzieci w przedszkolach i w stołówce w Mierzycach, 

zaplanowany był plan jednak okazało się, że stawka była zwiększona  i 

ponieważ cena produktów wzrosła dodała, że odpłatność za wyżywienie jest w 

pełni odpłata przez rodziców, a ponieważ w dochodach jest więcej wpływów to 

automatycznie jest wyższe wykonanie i przekroczony jest plan, w związku z 

tym proponuje się zwiększyć plan dochodów i plan wydatków w przedszkolach 

o  12.000 zł, i w stołówce szkolne Mierzyce o 8.000 zł łącznie 20.000 zł. 

Dział 600 Transport i łączność w listopadzie podjęta został uchwała w sprawie 

porozumienia z Powiatem Wieluńskim dotycząca przekaznia 12.000 zł do 

starostwa na  wykonanie projektu drogi powiatowej w Łaszewie Rządowym, 

ponieważ środki zaplanowane sa w dziale drogi w związku z zawartym 

porozumieniem należy przenieść środki w odpowiednia klasyfikacje budżetowa 

wydatków. Dlatego Dział 600 zmniejsza się o 12.000 zł, a wprowadza się w 

Dział 758 Różne rozliczenia zwiększamy o kwotę 12.000 zł po stronie 

wydatków jest to paragraf dotacyjny. 

Zmniejsza się Dział 756.47 jest to utrzymanie sołtysów i zmniejsza się o 12.00 0 

zł pozostały środki z zaplanowanych diet i prowizji. Środki te zmniejsza się po 

stronie wydatków a zwiększa się  w Dziale   na utrzymani straży 6.000 zł m.in. 

zakup paliwa i zapłacenie ubezpieczeń, a pozostałe 6.000 zł na Dział Oświaty na 

zakup opału.  

Po stronie dochodów 20.000 zł, a zmniejszenia wydatków 24.000 zł i 

zwiększenia wydatków 44.000 zł 

Skarbnik nadmieniła, że wysłane zostało pismo do Urzędu Marszałkowskiego, 

zaplanowana jest pożyczka w przychodach 2.047.294,43 zł to jest deficyt 

budżetu, najprawdopodobniej środki te nie będą uruchomione  w tym roku w 

związku z tym należy dlatego należy plan przychodów i wydatków należy 

dostosować do sytuacji  taka jaka jest. Jednak odpowiedzi jeszcze nie ma w tym 

temacie.  

Komisja nie miała uwag i wnosi o podjęcie na najbliższej sesji. 
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b) ustalenie wynagrodzenia Wójta Gminy Wierzchlas. 

Sekretarz Gminy powiedział, że na podstawie ustawy o samorządzie gminnym 

Rada Gminy ustala wynagrodzenie wójta. Wynagrodzenie to kształtuje się na 

poziomie określonym w rozporządzeniu Rady Ministrów. Wynagrodzenie 

zasadnicze wójta w gminie do 15.00 mieszkańców wynosi minimum od 4.200zł 

do 5.900 zł., obecnie wynosi 4.500 zł,  dodatek funkcyjny wynosi maksymalnie 

1.900 zł, a Wójt obecnie ma 1.500 zł natomiast dodatek specjalny przysługuje 

w granicach od 20% do 40% Wójt ma obecnie 20%. 

Komisja Rewizyjna postanowiła utrzymać wynagrodzenie Wójta na 

dotychczasowych warunkach i nie wprowadzała żadnych zmian.  

 

c) wyłączenia spod ochrony prawnej pomnika przyrody, 

Wprowadzenia do tematu w zastępstwie Magdaleny Tronina dokonała 

Agnieszka Leszczyk która powiedział, że przedmiotowa lipa drobnolistna  

została uznana za pomnik przyrody Rozporządzeniem Wojewody Sieradzkiego 

z dnia 19.02.1998 r. (Dz. U. Woj. Sieradzkiego, Nr 3, poz. 9).  

Drzewo rośnie na wysepce drogi powiatowej   Nr 4519E Mierzyce – Pątnów 

w miejscowości Jajczaki. 

Lipa drobnolistna jest zaatakowana przez półpasożyt – jemiołę. W wyniku 

pasożytnictwa korona lipy niemal całkowicie uschła.  Drzewo jest ogromnych 

rozmiarów i uschnięte konary zagrażają ludziom i pojazdom poruszającym się 

po drodze powiatowej. Pomnik przyrody utracił swoje wartości przyrodnicze 

i krajobrazowe, zagraża bezpieczeństwu.  

Pozytywną opinię w sprawie zniesienia ochrony prawnej pomnika przyrody – 

lipy drobnolistnej wyraził Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska w Łodzi 

pismem z dnia 30 listopada 2010, znak: RDOŚ-10-WST.SI-6634-07-1/10/md.  

W związki z powyższym należy znieść ochronę prawną nad tym drzewem. 

Przedstawione zostały Komisji zdjęcia przedmiotowego drzewa.  

Komisja zapoznała się z wyjaśnieniami jednak nie zajęła stanowiska w tym 

temacie i  decyzje i podejmie na najbliższej sesji. 

 

d) przyjęcia programu współpracy Gminy Wierzchlas z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2011, 

Wprowadzenia do tematu dokonał Sekretarz i poinformował, że uchwała  

podejmowana  jest corocznie  w podobnym brzmieniu, radni zapoznali się 

dokładnie z projektem uchwały  nie mieli uwag i wnieśli o podjęcie uchwały na 

sesji.  
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e) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania  

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2011 rok, 

Komisja otrzymała materiał wcześniej przed posiedzeniem Komisji 

szczegółowo analizowała i  zapoznała się z  treścią programu i nie miała uwag, 

w związku z tym zaopiniowała  pozytywnie i wniosła o podjecie uchwały na 

sesji. 

Komisja zgłosiła wniosek i propozycję dotycząca dołączenia w skład Gminnej 

Komisji ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

przedstawiciela Rady Gminy – najlepiej członka Komisji Oświaty. Komisja 

zaproponował aby członkiem Gminnej Komisji ds. PiRPA była Anna Olejnik na 

i jednogłośnie poparła ten wybór.    

Anna Olejnik również wyraziła zgodę u udział w pracach Komisji. 

Marta Kowalczyk wyjaśniła,  że skład Gminnej Komisji powołuje Wójt Gminy 

Zarządzeniem obecnie Komisja składa się z 8 osób. 

 

Anna Olejnik powiedziała, że jej priorytetem w tej kadencji jest promowanie 

zdrowia, a w szczególności przeprowadzenie akcji szczepionek dla dziewczynek 

przeciwko rakowi szyjki macicy. Szczepionka objęte byłyby dziewczynki z obu 

Gimnazjów na terenie Gminy. Koszt tych szczepionek jest bardzo duży  tj. 3 

dawki kosztują ok. 1.500 zł, jednak po uzgodnieniu z Przewodniczącym rady 

Gminy i Wójtem na sesje zaproszony zostanie przedstawiciel firmy 

farmaceutycznej zajmującej się rozprowadzaniem szczepionek. 

Komisja Oświaty zaakceptowała przedstawiona propozycję przez rada Annę 

Olejnik i zajmie się tematem   

 

f) przyjęcia Planu Pracy Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu  na 

2011 rok. 

Komisja opracowała swój plan pracy na rok 2011, który stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. Komisja stwierdziła również, że jeżeli  w ciągu roku 

będzie potrzeba zwołania dodatkowych posiedzeń bądź wprowadzenia 

dodatkowych punktów do podanej propozycji to zostanie to wykonane. 

W planie pracy zaplanowane zostały również wizje w terenie.  

Komisja  nie miała uwag i podejmie uchwałę na najbliższej sesji Rady Gminy. 
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Punkt 2 

Wyrażenie zgody na użyczenie pomieszczeń na gabinet rehabilitacji 

w Ośrodku Zdrowia w Mierzycach. 

W  posiedzeniu Komisji uczestniczyła Pani Krystyna Miśkiewicz Kierownik 

Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej „MEDICOR” w Mierzycach, która  

przedstawiła radnym sprawozdanie z realizacji świadczonych usług oraz 

zwróciła się z prośbą o wyrażenie zgody wzorem lat ubiegłych na bezpłatne 

użyczenie pomieszczeń pod gabinet rehabilitacyjny oraz sprzętu. W  kilku 

słowach  omówiła sposoby kontraktowania usług, które polegają na wycenianiu 

każdego zabiegu na ilość punktów, a każdy punkt wyceniany jest dopiero na 

kwotę. Narodowy Fundusz Zdrowia przyznaje ilość punktów , które mnożone są 

przez określoną kwotę, którą otrzymujemy na gabinet rehabilitacyjny i dodała, 

że na 2011 rok otrzymane zostanie  takie same środki jak w styczniu 2010 roku, 

nadmieniła, że we wrześniu skończyły się środki jednak rehabilitacja cały czas 

działała, natomiast w grudniu nie przyjmowaniu byli pac jęci spoza terenu  

ponieważ jest bardzo dużo nad wykonań, za które Narodowy Fundusz nie 

zwraca. 

Pani Krystyna Miśkiewicz wyjaśniła, że wszyscy pacjęci którzy mają 

skierowania z publicznych zakładów opieki zdrowotnej lub nie niepublicznego 

ale ten niepubliczny zakład ma umowę z Narodowym Funduszem Zdrowia nie 

wolna nam odmówić przyjęcia. Nie wykonywane są tylko skierowania 

z prywatnych gabinetów. 

Pani Krystyna Miśkiewicz dodała, że na obecną chwilę  w ośrodku zdrowia 

w Mierzycach nie ma żadnych warunków lokalowych aby poszerzyć działalność 

rehabilitacyjna. Na piętrze budynku znajdują się trzy komplety mieszkań, które 

są obecnie wynajmowane. Dodała, że PEFRON nie obecnie środków na 

dofinansowania. Każdy ośrodek  wiejski powinien posiadać gabinety 

rehabilitacyjne 

Komisja jednogłośnie wyraziła zgodę na bezpłatne użyczenie w/w pomieszczeń 

na jeden rok. 

 

Punkt 3. 

Wolne wnioski i zapytania. 

 

1) Radni dyskutowali ta temat wysokości diet dla radnych i sołtysów w kadencji 

2010 – 2014 i pozostawili bez zmian obecne stawki diet dla radnych 

i sołtysów. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała:                                                                    Przewodnicząca  

                                                                                             Komisji OZKiS 

Marta Kowalczyk 

                        Marcin Kowalczyk 
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